
Geachte Ransdorp, 
 
Wij zijn 3 december door de gemeente Waterland geïnformeerd over het besluit dat aan de Raad 
een plan wordt voorgelegd om op het Marijkeveld een gigantische sporthal te bouwen. (De brief is 
gedateerd 27 november 2020). Tegelijkertijd zijn de documenten op de website geplaatst voor 
behandeling in de raadsvergadering van 17 december a.s.. 
 
Allereerst deel ik mede dat ik het feit dat de tijdslijnen van planontwikkeling en besluit over de 
locatie reeds vaststaan en wij als bewoners daar geen inspraak in hebben zeer ondemocratisch en 
ervaar het als minachting voor de bewoners. We mogen alleen nog meepraten over de situering ter 
plekke. 
 
Gelukkig kunt u als vertegenwoordigers van ons dit onzalige plan nog stoppen. 
 
Ik heb de vrijheid genomen om u rechtstreeks te benaderen omdat ik betwijfel of ons verweer nog 
toegevoegd gaat worden aan de reeds gepubliceerde agenda en documenten van 17 december, 
waardoor we voor een voldongen feit staan als het voorstel (onverhoopt) door u aanvaard wordt. 
 
Bijgaand treft u ons verweer aan tegen dit onacceptabele plan en spreken de wens uit dat u op basis 
van de daarin gemelde bezwaren besluit het voorstel van het College van B&W af te wijzen en haar 
opdracht te geven voor de ontwikkeling van een sporthal op het sportpark. 
 
Indien u nog vragen heeft of behoefte aan verdere informatie ben ik gaarne bereid tot nadere 
aanvulling. 
 
Namens de bewoners van de Oranjewijk met vriendelijke groet, 
 


